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VERSLAG van het Medezeggenschapsoverleg van de regio Goeree-Overflakkee op woensdag 

10 mei 2023 van 13.00 tot 14.30 uur in gebouw de Werf 

 

Aanwezig: 

Regiomanagement: Judith de Bruijn 

Bewonersraad: Laura Brouwer, Cock Visser (coach) 

CR: Leo Molendijk, Dirk-Jan Pegels 

OR: Jan van Hassent, Margaret de Geus 

Stagiaire secretariaat: Klarinda Arensman 

Verslag: Dorinda Tiggelman 

 

 

Opening 

Jan opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom bij deze 1ste vergadering met een 

gemengde raad! 

 

Miranda Kers (lid CR) is alleen even bij de opening aanwezig. Zij wil haar zorgen delen rondom de 

ontwikkelingen van haar zwager die bij Zuidwester woont. 

Judith geeft hierop aan dat het Medezeggenschapsoverleg niet het overleg is om individuele 

cliëntvragen te beantwoorden. Zij neemt het signaal mee naar de desbetreffende zorgmanager. 

 

Kennismaking José Verhoef – voorzitter CCR 

José stelt zichzelf voor: in 1997 is zij gestart bij Zuidwester, sinds 2008 heeft ze bij de 

stafdiensten gewerkt, in 2016 is ze gestart met SBB Zomerland (bewindvoerdersstichting), daar 

heeft ze 5 jaar gewerkt en toen is ze met pensioen gegaan. Nu ze met pensioen is, heeft ze 

gereageerd op de vacature van voorzitter van de CCR en heeft ze Aad van Vliet (die 36 jaar 

voorzitter is geweest) opgevolgd. 

De jongste dochter van José woont op de Pottenbakkerij in Barendrecht. 

Ze geeft aan het leuk te vinden een keer dit Medezeggenschapsoverleg bij te kunnen wonen. 

Er volgt een voorstelrondje. 

 

Mededelingen 

Huifbedrijden 

Judith deelt mee dat in samenspraak met alle betrokkenen (manege PSC De Dijkgraaf en de 

Vrienden van Zuidwester) het besluit is genomen om het huifbedrijden niet te gaan herstarten. 

Na de Covid periode is er onderzoek gedaan naar de haalbaarheid van het herstarten van het 

huifbedrijden in de regio Goeree-Overflakkee voor de cliënten die dat tot de pandemie deden. 
De conclusie is dat dit niet realistisch is om een aantal redenen: 
• De kosten per cliënt zouden bijna verdubbelen van € 30,- voor Covid, naar € 56,- per keer 

excl. het taxivervoer. 
• De taxikosten komen daar nog bovenop, echter taxivervoer regelen blijkt niet mogelijk omdat 

veel vervoerders worstelen met personele krapte en geen extra ritten aannemen. 
• De inzet van begeleiding vanuit Zuidwester geeft uitdagingen, omdat we 1 op 4 nodig hebben 

en dat kan niet uit de zorgindicaties; daarbij zullen we dan veel terug moeten vallen op 

uitzendkrachten en dat stuwt ook onze kosten weer verder op, naast de overpeinzing dat ook 

bij ons de krapte tot toenemende uitdagingen in de bemensing leidt….. 
Omdat het huifbed en de tillift gekeurd moeten worden en de paarden opnieuw in-getraind 

moeten worden, was dit wel het moment om dit besluit te nemen. 
Deze mededeling zal deze week in de Regionieuwsbrief worden gecommuniceerd in de regio.  
 

 

 



 

Concept-verslag Medezeggenschapsoverleg d.d. 23 maart 2023 

Bezetting zorgmanagers 

Judith deelt het volgende mee: 

• Vacature zorgmanager cluster Haringvliet woningen: de sollicitatieprocedure had 2 geschikte 

kandidaten opgeleverd. De ene kandidaat heeft zich echter terug getrokken vanwege een 

andere functie (zij had 2 trajecten lopen). Daarnaast kwamen we er niet uit met het salaris. 

De andere kandidaat heeft het traject vanwege medische redenen on hold gezet. Corine van 

Die, interim zorgmanager, past op dit moment op dit cluster. 

• Binnen het team heeft een zorgmanager aangegeven dat zij vanwege persoonlijke ambities 

andere keuzes heeft gemaakt. Om deze reden is er opnieuw een vacature uitgezet. Tot nu toe 

zijn er 7 sollicitanten; volgende week vindt de briefselectie plaats. 

 

Is er binnen Zuidwester voldoende bekendheid waar verwanten terecht kunnen bij een klacht?  

Verwanten kunnen de klachtenfunctionaris via het volgende mailadres benaderen: 

klachtenfunctionaris@zuidwester.org. 

Ook staat er op de website informatie over hoe een klacht in te dienen; dit is ook op te vragen via 

het KCC: info@zuidwester.org. 

Daarnaast zijn er vertrouwenspersonen voor cliënten: LSR. In het vorige 

Medezeggenschapsoverleg zijn zij aanwezig gemaakt om kennis te maken. 

 

Het verslag van het Medezeggenschapsoverleg van 23 maart 2023 wordt vastgesteld. 

 

MIS regio GO / Kwarap Q1 

Judith deelt het volgende mee. 

• Op een paar locaties loopt de Zorgcyclus wat achter. De zorgmanagers hebben hiervan 

aangegeven dat dit bij Pluriform getackeld gaat worden door het zetten van vinkjes. 

• Het ziekteverzuim is wel hoog, maar voor Zuidwester aan de lage kant. Op dit moment is het 

ziekteverzuim van de regio: 7,57%. 

• Qua geld doen we het keurig binnen de begroting voor Q1. We zijn zelfs aan het sparen voor 

de zomervakantie. De zorgmanagers sturen goed op de formatie. Als regio hebben we echter 

te maken met ‘duur’ personeel: PNIL en gemiddeld een wat oudere groep medewerkers die 

hoog in de salaristabel zitten. Daarnaast hebben we ook veel cliënten met meerzorg. Bij 

meerzorg moet je als organisatie een 1ste bedrag zelf ophoesten (dit heet 

meerzorgsolidariteit); dit moet door de rest van de organisatie bijgelapt worden. 

• Op dit moment is er nog 1,5 open plaats waarvan er 1 binnenkort wordt gevuld. De 

doorlooptijden van de open plaatsen gaan goed. 

• Op Oosterschelde 3 zijn 3 crisisbedden voor heel Zuidwester. Van deze 3 bedden is er op dit 

moment 1 gevuld. 

 

Update 50 jaar Zuidwester/Hernesseroord 

Judith deelt mee dat de Truckrun vanwege alle wegafsluitingen in de komende maanden en het 

vergunningentraject niet in juni maar op 2 september plaats vindt. 

In september vinden er ook andere festiviteiten voor de cliënten plaats. Op donderdag 28 

september is er een groot bewonersfeest. 

Vanuit centraal worden er voor de medewerkers 6 feesten georganiseerd: voor de 5 regio’s en 

voor de ondersteunende diensten. Deze feesten vinden plaats in november. 

Dit jaar bestaat de PeeVeeGO ook 50 jaar. Zij vieren dit jubileum aan het eind van Q1 2024. 

 

Implementatie Pluriform (ICD) / Cliënt Verwanten Portaal – stand van zaken 

Judith geeft aan dat alles rondom Pluriform loopt. Omdat niet alles 1-op-1 is omgezet komt er 

voor de medewerkers en PB’ers veel handwerk bij kijken. Zeker voor dagbesteding moest er 

handmatig veel worden gedaan. 

mailto:klachtenfunctionaris@zuidwester.org
mailto:info@zuidwester.org


 

In de 1ste week van mei was er in onze regio een superuser vrijgespeeld om alle vragen die er 

speelden te kunnen beantwoorden. 

 

M.b.t. het Cliënt Verwanten Portaal deelt Margaret mee dat alle accounts moeten worden 

omgezet. Zodra er een account is aangemaakt, wordt er een mail met daarin een link met de 

handleiding toegestuurd aan de desbetreffende verwant. 

Het streven is dat e.e.a. gereed is voor 1 juni. 

 

Toekomst Dijk-woningen – stand van zaken (Laura) 

Judith deelt mee dat de Dijk-woningen nog niet op korte termijn gesloopt gaan worden. 

De woonkamers zijn al gerenoveerd. Nu moeten nog de cliëntkamers de badkamers gerenoveerd 

worden. Hier worden de cliënten ook bij betrokken. 

Judith vraagt bij de afd. Vastgoed na wanneer dit op de planning staat. Ook neemt ze naar de 

desbetreffende zorgmanager mee dat de cliënten graag betrokken willen worden bij het 

tuinonderhoud. 

 

Bouwplannen Hernesseroord – stand van zaken (Mark) 

Judith deelt mee dat Hernesseroord vroeger een park was. Zo’n 10/12 jaar geleden is er grond 

van het terrein verkocht aan projectontwikkelaar AM. Omdat het belangrijk is dat er weer logica 

op het terrein komt, zijn we bezig met een landschapsarchitect. Omdat de stichting 

Kinderboerderij graag de speeltuin wil vergroten, hebben we bij elkaar gezeten om te bekijken of 

het hele terrein een grote Blije Wei kan worden waarin de parkstructuur met veel meer 

samenhang en leuke accenten terug kan komen. 

In september komt er een brochure waarin de vlekken op het terrein die ontwikkeld gaan worden, 

zichtbaar worden zodat de stichting Kinderboerderij hiervoor sponsors kan gaan werven. 

 

Bij de gemeente ligt het verzoek om de ontsluiting straks naar de huizen van AM buiten het 

terrein te laten plaats vinden. De gemeente staat hier voor open; er komt een nieuw 

verkeersonderzoek. 

 

Is het winkeltje Wijkshop en Kas/Tuingroep ook toegankelijk voor cliënten van Eigenz om 

aankopen te doen? (Glenn) 

Dit is voor iedereen toegankelijk dus ook voor de cliënten van Eigenz. 

 

Rondvraag 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 

 

Sluiting 

Het volgende MZO vindt plaats op woensdag 21 juni a.s. van 13.00 tot 14.30 uur. 

Onder dankzegging van ieders aanwezigheid en inbreng sluit Jan de vergadering. 


